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Hej Pär 

 

Tack för ditt svar den 13 oktober på vårt brev till Monica Lingegård. Jag tycker Ditt svar är 

tydligt men det ger samtidigt anledning till följdfrågor. 

 

• Om riksdagen inte fattar beslut att bygga ”höghastighetsjärnvägarna” vad är då SJ.s 

plan B? Hur vill SJ i så fall göra för att få fler och snabbare förbindelser Göteborg-

Stockholm? 

• Vi delar SJ.s uppfattning att staten skall stå för finansieringen av ny infrastruktur. 

Problemet är pengarna inte räcker till alla välmotiverade projekt. Vi har därför 

utvecklat en finansieringsmodell som inte påverkar konkurrensen mellan de olika 

järnvägsföretagen genom att varje bolag får betala exakt lika mycket per resenär. Vi 

bedömer att konkurrensen med flyg och vägtrafik snarare påverkas positivt. Vinsten är 

att restiden Göteborg-Stockholm kortas till 2 tim 30 min. Är detta intressant för SJ? 

 

Vi är tacksamma för ditt svar. 

 

 

Med vänlig hälsning 

 

 

 

 

Björn Stahre 

Ordförande 

 


